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Výbor pro partnerské regiony, vnější vztahy  
a marketing Zastupitelstva Plzeňského kraje 

  

Zápis z 6. zasedání VPRVV ZPK dne 10. 2. 2022  
 
 

 

 

 Prezence 
Přítomni předseda:  

Michal Šašek 
 
členové:  
RNDr. Haviar Stanislav, Ph.D. 
Mgr. Chmelík Tomáš 
Ing. Kříž Martin 
Ing. Lochmannová  Alena, Ph.D., MBA 
Mgr. Pešír Roman 
Mgr. Procházka David 
Řezanina Radomír 
Sklenářová Aneta 
PhDr. Švédová Kristina 
 
 
 
 

Nepřítomni 0 
 

Omluveni Mgr. Hlaváč Miroslav 
 
 

  

  

Hosté JUDr. Krejsová Marcela, členka rady pro oblast cestovního ruchu, 
partnerských regionů, vnějších vztahů a podpory podnikání 

 

 

 

Na vědomí 

 
 
 
 

Odbor kancelář ředitele KÚPK  (kopie - prezenční listina) 
 
 
 
 
 

Číslo zasedání 6  

Datum konání  10. 2. 2022 – 15.00 hod.  

Místo konání online 

Zapisovatel Judita Soukupová 
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Program 
 

1. Zahájení 

2. Úvodní slovo předsedy 

3. Schválení, případné doplnění programu, volba ověřovatele zápisu 

4. Marketingové akce plánované v 1. polovině roku 2022 

5. Různé 

6. Diskuze a závěr 

 

 

Zápis z jednání 
 

Číslo Text 

 
1 

 
Zahájení  

 
Předseda výboru Michal Šašek zahájil online přenos 6. zasedání Výboru 
pro partnerské regiony, vnější vztahy a marketing Zastupitelstva 
Plzeňského kraje (dále VPRVV).  
 
Počet  přítomných členů VPRVV na začátku zasedání: 9. 
 
 

 
2 - 3 

 
Úvodní slovo předsedy 
 
Předseda výboru Michal Šašek navrhl rozšíření původně navrhovaného 
programu o bod č. 4 „seznámení s aktivitami radní JUDr. Marcely Krejsové 
a odboru cestovního ruchu a oddělení vnějších vztahů.“  
 

1. Zahájení 

2. Úvodní slovo předsedy 

3. Schválení, případné doplnění programu, volba ověřovatele zápisu 

4. Seznámení s aktivitami radní JUDr. M. Krejsové a odboru cestovního 

ruchu a oddělení vnějších vztahů 

5. Marketingové akce plánované v 1. polovině roku 2022 

6. Různé 

7. Diskuze a závěr 

 
Takto navržený program byl všemi přítomnými schválen. 

 
Ověřovatelem zápisu byla zvolena Aneta Sklenářová. 

 

 
4 

 
Seznámení s aktivitami radní JUDr. M. Krejsové a odboru cestovního 

ruchu a oddělení vnějších vztahů 

 
Paní radní informovala členy výboru o následujících novinkách:  
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 Setkala se s Mgr. Janou Komišovou, vedoucí Odboru prezentace  
a marketingu, ve věci členství v nadaci Liberation Route Europe sdružující 
města, která se zabývají tématem 2. sv. války. (Paní radní předloží 28. 2. 
2022 návrh do RPK, aby se Plzeňský kraj členem nadace stal). 

 Paní radní Krejsová také pracuje, z pověření paní hejtmanky, na sestavení 
protokolu Plzeňského kraje, který by byl i určitým určením identity 
Plzeňského kraje. V řešení jsou i protokolární dárky, oslovena je i Fakulta 
designu a umění Ladislava Sutnara. Regionální muzea pro tyto účely 
vytipují 100 „nej“ Plzeňského kraje.   

 17. 11. proběhne na zdech Plzeňského domu v Bruselu videomapping. 
Svým výtvarným pojetím bude mít snahu připomenout významné osobnosti 
Jiřího Trnku a Josefa Skupu.  

 Další vizí je záměr v budově Plzeňského kraje sjednotit nábytek, především 
židle, vitríny, ideálně např. formou dvoukolové soutěže pro studenty. 

 Paní radní by se ráda pokusila o to, aby se akce Plzeňského kraje pořádaly 
i v budovách patřících pravě kraji, mimo Plzeň. Současně by  
i ráda poděkovala všem ředitelům krajských institucí. 

 Je zde záměr graficky propojit instituce Plzeňského kraje, podobně jako 
Město Plzeň propojuje šipkou... 

 
Dotaz předsedy výboru, zda byla provedena revize partnerských měst. 
Paní radní reagovala popsáním situace mezi Horním Falckem a Dolním 
Bavorskem. Mnoho spoluprací bylo samozřejmě poškozeno pandemií covidu 
v uplynulých dvou letech. 
 
Předseda výboru Michal Šašek požádal paní radní, aby se členové výboru 
VPRVV mohli k daným bodům vyjadřovat. 
 
Paní radní Krejsová seznámila členy výboru i s historií hejtmanství a krajů na 
našem území. 
 
Pan Tomáš Chmelík podporuje jednotnou vizuální identitu, stejně, jako je tomu 
např. v Německu. Současně se zajímal o to, zda je ze strany Plzeňského kraje 
snaha o navázání partnerství s regionem, který by podpořil vědu a výzkum. 
Paní radní informovala o projektu Smart Akcelerátor, který běží ve spolupráci 
s Regionální rozvojovou agenturou.  
 
Předseda výboru poděkoval paní radní za její příspěvek. 
 
 

 
5 

 
Mgr. Roman Pešír – připojil se v 15.26 hod.  

 
Marketingové akce plánované v 1. polovině roku 2022  

 
Předseda výboru představil plánované akce kraje v 1. polovině roku 2022. 
 
Přehled viz příloha č. 1.  
 
Ohledně akce Udílení cen hejtmanky Alena Lochmannová navrhla, aby se 
zvážila možnost ocenit i studenty univerzity, kteří během covidu např. velmi 
výrazným způsobem pomáhali v nemocnicích.  
 
Předseda Michal Šašek slíbil, že do příštího zasedání přednese formu 
takového ocenění.  
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Ohledně akce Rytíř Žumbera Roman Pešír informoval o spolupráci s Ilonou 
Šnebergerovou, vedoucí oddělení cestovního ruchu Plzeňského kraje. Jde o 
vytipování strategických míst v Plzeňském kraji, která by přilákala účastníky 
akce.  
 
Ve spojení s krajským půlmaratonem si Alena Lochmannová pochvalovala 
spolupráci s Helenou Kapicovou, referentkou na úseku marketingu Plzeňského 
kraje.  
 
Členové výboru jednohlasně vzali na vědomí takto připravený plán 
marketingových akcí v 1. polovině roku 2022. 

 

6 Různé 
 
Rozšíření počtu zasedání 
Členové výboru jednohlasně odsouhlasili navýšení termínů zasedání 
Výboru pro partnerské regiony, vnější vztahy a marketing Zastupitelstva 
Plzeňského kraje. Termíny pro rok 2022 tedy jsou: 
 

 pondělí 25. 4. 2022 od 15.00 hod. 

 pondělí 16. 5. 2022 od 15.00 hod. 

 pondělí 20. 6. 2022 od 15.00 hod. 

 pondělí 12. 9. 2022 od 15.00 hod. 

 pondělí 17. 10. 2022 od 15.00 hod. 

 čtvrtek 24. 11. 2022 od 15.00 hod. 

 pondělí 12. 12. 2022 od 15.00 hod. 
 
Předseda výboru Michal Šašek seznámil členy výboru se situací okolo 
diskutovaného koncertu Chinaski z léta 2021. Vysvětlil, jak organizace 
koncertu probíhala ze strany Plzeňského kraje. 
  
David Procházka v rámci diskuse upozornil, že považuje za nešťastné 
vystoupení Martina Baxy na této akci.  
 
Stanislav Haviar v této souvislosti upozornil, že právě takové společné akce, 
kde společně vystupují zástupci města a kraje, zastírají identitu kraje.   
 
Tomáš Chmelík se vrátil ke své minulé prezentaci a vyzval členy výboru 
k dalším podnětům. Prezentace byla zaslána na předchozí schůzi.  
 
Roman Pešír seznámil členy výboru s projektem týkajícím se 50. výročí kapely 
Bumerang. Členové výboru si v případě zájmu mohou u pana Pešíra 
limitovanou edici zamluvit (550 ks, á 550 Kč). 
 
Alena Lochmannová vyzvala členy výboru, aby se ve věci mezinárodní 
spolupráce se Západočeskou univerzitou v Plzni obraceli na konkrétní 
proděkany jednotlivých fakult. 
 
David Procházka do budoucnosti požádal o zpřístupnění online verze výboru  
i v případě, že se bude konat fyzicky. Předseda Michal Šašek potvrdil, že 
v budoucnosti se bude možné ke každému výboru připojit i online. 
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Zápis byl vyhotoven dne 13. 2. 2022 – počet stran: 5, počet příloh: 2 
 
 
 
 
 
 
 Bc. Judita Soukupová Aneta Sklenářová Michal Šašek 
 
 
 
 .................  .................   .................  ..................   .................  .................  
 zapisovatel   ověřovatel zápisu   předseda výboru  


